

Government	Amount (United States dollars or equivalents)	Pays	Montant (Dollars des Etats-Unis)
Liberia	3,000	Libéria	3 000
Libya	15,000	Libye	15 000
Luxembourg	25,000	Luxembourg	25 000
Malawi	5,590	Malaisie	2 500
Malaysia	2,500	Malawi	5 590
Malta	980	Malte	980
Morocco	10,000	Maroc	10 000
Nepal	400	Népal	400
Netherlands	543,000	Nigéria	5 000
New Zealand	42,000	Norvège	219 190
Nigeria	5,000	Nouvelle-Zélande	42 000
Norway	219,190	Pakistan	2 800
Pakistan	2,800	Pays-Bas	543 000
Republic of Korea	13,000	République de Corée	13 000
Republic of Viet-Nam	2,000	République du Viet-Nam	2 000
Sweden	580,000	République fédérale d'Allemagne	2 500 000
Switzerland	300,000	Royaume-Uni	5 170 452
Trinidad and Tobago	2,400	Suède	580 000
Turkey	300,000	Suisse	300 000
United Kingdom	5,170,452	Trinité et Tobago	2 400
United States of America	10,600,000	Turquie	300 000
Venezuela	2,000	Venezuela	2 000
Zambia	4,000	Zambie	4 000
	TOTAL .. \$25,522,738		TOTAL.. 25.522.738

Annex II

[Map]

Annexe II

[Carte]

DOCUMENT S/6427/REV.1

Telegram dated 9 June 1965 from the Assistant Secretary General of the Organization of American States to the Secretary-General of the United Nations

[Original text: Spanish]
[10 June 1965]

In accordance with Article 54 of the United Nations Charter, I have the honour to transmit to you, for the information of the Security Council, the following text of telegram message No. 126, dated 9 June 1965, from Mr. José A. Mora, Secretary General of the Organization of American States, to the President of the Tenth Meeting of Consultation of Ministers of Foreign Affairs.

"The Commission on Human Rights is continuing intense activity in connexion with serious charge of crimes committed in Arroyo Hondo area under control National Reconstruction Government. Shall report result of investigation soon. Talks with authorities of both sides continued yesterday with visit to San Isidro base."

(Signed) William SANDERS
Assistant Secretary General
of the Organization of American States

Télégramme, en date du 9 juin 1965, adressé au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies par le Secrétaire général adjoint de l'Organisation des Etats américains

[Texte original en espagnol]
[10 juin 1965]

Conformément à l'Article 54 de la Charte des Nations Unies, j'ai l'honneur de vous transmettre, pour l'information du Conseil de sécurité, le message télégraphique n° 126, en date du 9 juin 1965, adressé par M. José A. Mora, secrétaire général de l'Organisation des Etats américains à M. Guillermo Sevilla Sacasa, président de la dixième Réunion de consultation des ministres des relations extérieures.

« La Commission des droits de l'homme poursuit activité intense devant grave plainte au sujet de crimes qui auraient été commis dans zone Arroyo Hondo sous contrôle gouvernement reconstruction nationale. Vous informerai dès que possible résultats enquête. Avons poursuivi hier entretiens avec autorités des deux parties en nous rendant à la base de San Isidro. »

Le Secrétaire général adjoint
de l'Organisation des Etats américains,
(Signé) William SANDERS